



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

3<sup>rd</sup> February, 2021

## Arrangement for Use of Bowling Greens

Both KBGC Greens will resume operation with effect from 4<sup>th</sup> February, 2021. Terms and conditions for use of Greens will be totally in line with the HKSAR Government guidelines.

Wednesdays/Fridays	Open between 2 p.m. and 6 p.m.	4 rinks in Green A and 4 rinks in Green B
Saturdays/Sundays	Open for three (3) sections as: 1. 10 a.m. – 12/noon 2. 2 p.m. – 4 p.m. 3. 4 p.m. – 6 p.m. The maximum player will be limited to 32 persons in each section.	

For advance booking the use of the Greens, bowlers are required to register with the Club Office at 2368-7733. No designated rink will be assigned.

**Remarks:** Roll-up is temporarily suspended. Play Format: Pairs (14 ends). The maximum of four rinks on each Green will be adopted. Each side of a rink is limited to be used by a group of two (2) players. (That means limited to the game of Pairs only)

## 使用草地滾球場的安排

會所兩幅草地滾球場由 2021 年 2 月 4 日起恢復運行。使用草地滾球場的條款會完全符合香港特別行政區政府的準則。

星期三/星期五	由下午 2 時至 6 時開放。	A 及 B 場 各開 4 條球道
星期六/星期日	分三個開放時段如下： 上午 10 時 – 中午 12 時 下午 2 時 – 4 時 下午 4 時 – 6 時 每個時段最多不超過 32 人。	

球員預約使用草場可致電 2368-7733 寫字樓登記。但不設指定球道。

**備註:**暫不設球員集訓。雙人賽練習形式(14局為限)。每個草場最多可開放四條賽道。賽道每邊最多可供兩名球員使用。(最多只可安排雙人隊際賽)

Billy NG  
Club Manager

